
Drodzy uczniowie z gminy Nidzica, 

Dziękuję bardzo za list z 29 marca 2014, w którym zaprezentowaliście działania mające na celu  
promowanie idei integracji europejskiej w Waszej gminie.

Chciałbym podkreślić  jak  ważne jest  zaangażowanie młodych ludzi  takich jak Wy w  działania  
dotyczące Unii Europejskiej.  To Wy będziecie kształtować przyszłość Europy ponieważ , podjęliście  
dziś  wysiłek by  promować wiedzę na temat UE. Daje to pełen  nadziei obraz optymistycznej EU w  
przyszłości. W Waszym liście wspomnieliście również o pozytywnym wpływie przystąpienia Polski  
do UE i efektach widocznych w Waszej gminie. Społeczna debata na temat korzyści płynących z  
przynależności  do UE oraz starania dotyczące rozpowszechnienia wiedzy na ten temat poprzez  
konkurs ,który zorganizowaliście czy też wykonany  przez Was album stworzą pozytywną zmianę. 

Z  przykrością  muszę  poinformować,  iż  moja  praca  nie  pozwala  mi  odwiedzić  Was  osobiście.  
Jednakże pragnę zachęcić  Was do kontynuacji   działań dotyczących UE w taki  sam pozytywny  
sposób,  jaki  przedstawiliście  w  liście  i  za  pomocą  interesującego  albumu  ,  który  od  Was  
otrzymałem, za który również pragnę gorąco podziękować. UE polega na uczniach takich jak Wy,  
takich  którzy  aktywnie  uczestniczą   w  publicznych  debatach  oraz  promują  pozytywny  i  
konstruktywny dialog na temat jej przyszłości.

Na koniec pozwolę sobie jeszcze raz podkreślić jak bardzo cenię Wasze zaangażowanie w sprawy  
UE  i  integrację  europejską  .   Są  to  sprawy  ogromnej  wagi.   Nie  mniej  jednak  znaleźliście  
odpowiedni  sposób,  aby  je  jasno  przybliżyć.  Dzielcie  się  pozytywnymi  spostrzeżeniami  ze  
wszystkimi wokół oraz pielęgnujcie je w sobie.

 Z poważaniem,

J.Szulc


